
                   STYREMØTE – Referat 
 

 

Dato/tid: 08.11.2023 

Sted: DNB 

Tilstede: Terje Håkonsen, Tor Lian, Marika Trones, Tore Bakkejord, Hans Olav Bjelvin, Mats 

Thomassen og Torbjørg Myhre 

Ikke møtt: Ole Håkon Stien, Jørn Sture Nilsskog og Edvard Lillegård 

Sak  Ansvar Frist 

55/23 Terje åpnet med å liste opp alle positive prosjekt som ferdigstilles, 
som bl.a. laksetrappa og garasjen på Mangholmheia. Samt flotte 
resultater våre medlemmer oppnår på prøver og utstillinger. 
Sistnevnte børe hedres på hjemmesida. 
 

 
 
 
FHU 

 

56/23 Jenter: 
Marika og Ine lager en plan for aktiviteter til neste år, bl.a. 
kokkekveld med Jeger Hansen. 
Det blir foredrag med Marte Hansen (Norge på langs) 22.nov. 

  

57/23 FHU: 
Skal ha ny klubbkveld 14.11. med besøk av repr. fra Statskog. 
Det er søkt om prøver til neste år. 
Statutter for årets hund skal gjennomgås og revideres. Her skal 
det også premieres beste apport-, skogsfugl-,lavlandshund o.s.v. 
Dommersamling i Korgen 14.11. 
Mange damer har meld seg interessert i å være med å arrangere 
jaktprøve. 

 
 
 
FHU/Jørn 

 

58/23 Fiske: 
Forsbøhytta – her skal det gjøres en innendørsjobb før nyttår. 

 
Daniel 

 

59/23 Laksetrappa: Her er det noe jobb som gjenstår. 
Skilt (fiske forbudt) er satt opp langs elva. 

Daniel/Tor  

60/23 Jegerprøven: Det har vært avholdt 3 fulle kurs, herav ett på 
Nesna. 
Har nå fått eget rom for å arr. Kurs (Rana voksenopplæring) 
Foreslått å endre kursavgiften til kr 4000,- ikke medl., og   
kr 2750,- for medl. 
Forslag også om å selge gavekort på jegerprøven. 

 
 
 
 
 
Tore 

 

61/23 Det bør lages skjema for reiseregning.   

62/23 Leirdue: Forslag om å lage en video som reklamerer for våre 
aktiviteter. Sjekk priser 
Det er gjort klart for vinteren. 
Kladd for stevneprogram 2024 er laget. 
Det må ryddes i garasjen. Det innkalles til møte 

 
Hans Olav 
 
 
Hans Olav 

 

63/23 Økonomi: 
Fondet er innløst og satt på sparekonto. 
Likviditeten er igjen god,mottatt 1 mill. fra Sparebankstiftelsen. 
Venter på tippemidlene. 

  



Når det starter et prosjekt må det lages en mappe for prosjektet, 
som vil lette kasserers arbeid. 

64/23 Sosiale medier/Hjemmesida: 
Hjemmesida bør tas i bruk av alle. Nyheter bør legges ut der, og 
FB bør linkes til nyheter på hjemmesida. 
Inntil videre kan dette sendes til Torbjørg. 
Alle utvalg bør gå gjennom sin temaside og lage tekst med bilder 
som bør inn her. 
 

 
 
 
 
Utvalgsled
er 

 

    

Møtet avsluttet: kl 21.35 

Nytt styremøte: 11. januar 2024 

Referent Torbjørg 


